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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért szállíthatnak még külföldről hulladékot 
Magyarországra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Annak ellenére is érkezik határainkon túlról hulladék Magyarország területére, hogy a 2019. július 
18-án, a 139. Kormányinfón úgy fogalmazott, hogy "a magyar kormány a környezetvédelem 
oldalán áll, és nem kér más szennyeséből." A korábban kirobbant hulladékbotrány kapcsán tett 
nyilatkozata szerint Magyarország területére nem lehet határainkon túlról hulladékot beszállítani, új 
engedélyek kiadása nem lehetséges. A 2019-ben tett állításával szemben azonban még az idei, 2021-
es esztendőben is hasonló engedélyek kiadására került sor.

Szerettem volna megtudni, hogy jelenleg mely cégek rendelkeznek engedéllyel hulladék 
Magyarországra történő beszállítására, ezért közérdekű adatigénylés útján kértem, hogy a kiadott 
engedélyek másolatát küldjék meg részemre. A Pest Megyei Kormányhivatal válaszában egészen 
elképesztő számot közölt, miszerint jelenleg 171 engedély került kiadásra határon túlról származó 
hulladék behozatala kapcsán. A kiadott engedélyek másolatának kiadását azonban a kormányhivatal
térítési díj kifizetéséhez köti, mivel indoklásuk szerint az engedélyekben olyan adatok is 
szerepelnek, melyek nem ismerhetőek meg, tehát azokat anonimizálni kell.

A fentiekre tekintettel kérdezem a tisztelt Miniszter urat:

1. Van-e információja arról, hogy a 171 engedélybirtokos összesen mennyi és milyen hulladékot 
szállít be Magyarország területére?

2. Tartalmazhatnak-e a kiadott engedélyek olyan adatokat, melyek nem nyilvánosak?

Amennyiben igen, összhangban áll-e ez az európai uniós irányelvekkel?



Amennyiben nem, akkor mi az oka annak, hogy a kiadott engedélyek egyes részleteit el akarják 
titkolni?
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